

Highlights

TOUR CODE: 10DAKL-NZ

- Local 3 4 Star Hotels, 7 Nights
- Auckland Sky City (Included Entrance Ticket)
- Agrodome Farm Show
- Visit Aoraki Mount Cook National Park
- Te Puia Thermal Reserve + Kiwi Conservation Park
- Hobbiton Movie Set Tour
- Lake Tekapo
- Waitomo Glowworm Caves (Boat Ride)
- Queenstown
- Arrowtown

Meal Highlights

- Hangi Feast dinner + Maori Performance
- Winery Pizza Lunch
- Korean Cuisine
- Fortuna Buffet Dinner
- Chinese Cuisine

Inclusion

- · 2 ways domestic flight by Air New Zealand Flight
- NZETA VISA & IVL for Malaysian passport holder.
- English speaking coach captain & bilingual

DAYS

NIGHTS

NEW ZEALAND SCENIC SPLENDOUR

North & South Island

Day 1

KUALA LUMPUR / SYDNEY

MOB

Assemble at KLIA2 Sepang for your flight check-in. Flight departs KLIA2 Sepang to Auckland International Airport, New Zealand.

Day 2

SYDNEY / AUCKLAND / HAMILTON

MOB / D

Hamilton: Hamilton (Kirikiriroa in Maori) is an inland city in the Waikato region of New Zealand's North Island. The Waikato River, New Zealand's longest river, flows through the middle of the city.

Dinner: Chinese Cuisine

Hotel: Local 3-star Distinction Hamilton / Ibis Hamilton / Auckland Airport Hotel or similar

Day 3

HAMILTON / ROTORUA

B/L/D

Hamilton Garden: Hamilton Gardens is home to Te Parapara - New Zealand's first traditional Maori garden. It showcases traditional practices, materials and ceremonies relating to food production and storage, drawn from the knowledge of local Maori which has been passed down the generations.

Hobbiton Movie Set Tours: Experience the real Middle-earth with a visit to the Hobbiton Movie Set, featured in The Lord of the Rings and The Hobbit films.

Waitomo Glowworm Caves (with boat ride): Known as one of New Zealand's best natural attractions, take a boat ride through the glowworm grotto, marvel at thousands of magical glowworms and become part of over 130 years of cultural and natural history. Lunch: Hobbiton Lunch Buffet Dinner: Korean Cuisine

Hotel: Local 3-star Sudima Hotel Lake Rotorua or similar

Day 4

ROTORUA

B/L/D

Agrodome Farm for Farm Eco Tour (include entrance). In the heart of 350-acres of lush farmland, yet only 10 minutes from Rotorua city centre. Where you will be treated to a world-famous show featuring 19 breeds of Sheep, as well as witness a live Sheep

Te Pula The centre for New Zealand's Maori culture and geothermal wonders. Where you will encounter bubbling mud, pools of boiling still used for cooking, and the Pohutu geyser which explodes 30 metres high into the air as the star of the show. Haere Mai

('Welcome' in Maori language)!

Kiwi Conservation Park See the kiwi live, close, and active in their nocturnal enclosure. Watch them forage, discover their fascinating history, and learn more about our conservation activities to protect them.

Lunch: Western / Chinese Cuisine Dinner: Hangi Feast + Maori Cultural Performance Hotel: Local 3-star Sudima Hotel Lake Rotorua or similar

Day 5

Day 6

ROTORUA / CHRISTCHURCH (Duration flight 1h 55m)

B/L/D

Christchurch Botanic Garden - Founded in 1863 when an English oak was planted to commemorate the solemnization of the marriage of Prince Albert and Princess Alexandra of Denmark.

The Cardboard Cathedral, formally called the Transitional Cathedral, in Christchurch, is the transitional pro-cathedral of the Anglican Diocese of Christchurch, replacing Christchurch Cathedral, which was significantly damaged in the 2011 Christchurch earthquake.

Punting on Avon River (at own cost) (subject to weather conditions)

CHRISTCHURCH / QUEENSTOWN

Dinner: Chinese Cuisine Hotel: Local 4-star Sudima Airport Hotel or similar

Lake Tekapo is known for its beautiful watercolour as well as its proximity and access

The Church of Good Shepard This charming church holds a special place in the \rightarrow

north-south along the northern edge of the Mackenzie Basin on New Zealand's South Island. Aoraki Mount Cook National Park (Kea Point Walkway) is an easy short walk in the

→ hearts of locals. It was built in memory of the pioneers of the Mackenzie, from local

stone gathered from within 5 miles of the site, with the aim to simply be part of the landscape. It is a treasured heritage building and is also a place of worship.

Lake Pukaki Look Out Point is the largest of three roughly parallel alpine lakes running

Mt Cook National Park, slightly uphill track to a viewpoint over Mueller Lake where you get a great view of Mt Cook (when it isn't covered in cloud) and the beautiful Southern Alps Mountain range. This Mount Cook track isn't too difficult, so great for the whole family.

Lunch: Buffet Style Restaurant Dinner: Chinese Cuisine Hotel: Local 4-star Millennium Queenstown or similar

Day 7

QUEENSTOWN

В

Free and Leisure.

Milford Sound Cruise - The Eighth Wonder of the World / Doutful Sound Cruise - Deep in the heart of Fiordland National Park. (All at own cost) (subject to weather conditions) Kjet (Jet Boat) / N.Zone Skydiving / Scenic flight Ex Queenstown Helicopter line (All at own cost) (subject to weather conditions)

Hotel: Local 4-star Millennium Queenstown or similar

Day 8

QUEENSTOWN / AUCKLAND (Duration flight 1h 50m)

B/L/D

Arrowtown is charming and quirky, a delightful gold rush village nestled beside the sparkling Arrow River and below magnificent peaks.

The Kawarau Bungy Centre clings from a cliff face overlooking the stunning Kawarau River, getting you up close and personal with the Bungy phenomenon – whether you're Jumping or sightseeing. The 43 metre Bungy Jump and the World's first commercial Bungy is still the most popular Bungy site attracting thousands of

thrill-seekers every year.

Mrs Jones Fruit Stall One of the best-known fruit stalls in Central Otago, with people coming from all over New Zealand and the world to visit. The fruit stall stocks a huge

array of fresh fruits, dried fruits, nuts, honey products and vegetables.

Kinross is the official cellar door for 5 Central Otago wine labels. Coal Pit, Hawkshead, Kinross, Valli and Wild Irishman.

Auckland Sky Tower (include entrance) the Sky Tower is a telecommunications and observation tower in Auckland, New Zealand. Located at the corner of Victoria and Federal Streets within the city's CBD, it is 328 metres

Lunch: Winery Pizza Restaurant Dinner: Fortuna Buf Hotel: Local 4-star Holiday Inn Express Auckland or similar Dinner: Fortuna Buffet Dinner

Day 9

AUCKLAND / SYDNEY

B/L/MOB

Auckland Harbour Bridge is an eight-lane motorway bridge over the Waitematā Harbour in Auckland

Queen Street is the major commercial thoroughfare in the Auckland CBD, Auckland, New Zealand's main population centre. The northern end is at Queens Wharf on the Auckland waterfront, adjacent to the Britomart Transport Centre and the Downtown Ferry

Lunch: Hong Kong Style Restarant

Day 10

ARRIVE KUALA LUMPUR

MOB

Arrival at KLIA2 Sepang. Back to Home Sweet Home.









行程特点

- 全程三至四星级酒店, 总共七晚
- 奥克兰天空塔 (含入门票)
- 爱歌顿羊毛秀
- 库克山国家公园
- Te Puia 地热保护区+奇异鸟保护区
- 霍比特村
- 蒂卡波湖
- 怀托摩萤火虫洞 (游船)
- 皇后镇
- 新镇

特点美食

- Hangi盛宴+毛利音乐会表演
- Fortuna自助餐中餐料理
- 酒庄披萨午餐
- 韩式料理

行程包含

- 两程国内航班 Air New Zealand
- 英文司机与双语领队
- NZETA 签证 & IVL (只限马来西亚护照持有者)

第1天 吉隆坡 / 悉尼

机上用餐

集合于吉隆坡国际第2机场, 乘搭客机前往奥克兰, 开启这趟艳丽的纽西兰之旅。

第2天 悉尼/奥克兰/汉密尔顿

机上用餐 / 晚

汉密尔顿是新西兰怀卡托大区的一座城市,位于新西兰北岛北部,是新西兰第四大城市 ,也是新西兰最大的内陆城市。新西兰长度第一、流量第二的河流怀卡托河流经汉密尔 顿,它被新西兰最肥沃的土地所包围,被称为"世界奶类产品之都"。 晚餐:中式餐

酒店: 当地 3 星 Distinction Hamilton / Ibis Hamilton / Auckland Airport Hotel 或同级

第3天 汉密尔顿 / 罗托鲁瓦

早/午/

汉密尔顿花园并未按照传统的植物园进行规划开发,而是以人与植物的关系为主题,共包含5个主题花园系列,总占地面积达58公顷。天堂植物园系列中包括了代表中国、英国、日本、美国和意大利的各色花园。

霍比特村目前的霍比特村有44个霍比特人洞穴,每个洞屋的设计都独具匠心,每天都有工匠精心打理这里的一草一木。在门口乘坐导览大巴就能进入景区,在门口有一块欢迎牌,上面写着"Welcome to Hobbiton"。你能看见翠绿的山坡上点缀着明镜般的湖泊,霍比特人居住的半圆形地洞木屋散落其间,连同石头拱桥、山间小道、篱笆和花园,构成了一幅带着奇幻味道的惬意田园画卷。每个洞穴小屋都装饰得鲜艳烂漫,不妨在门口拍上一张亲临魔幻世界的留影。

怀托摩萤火虫洞(游船)举世闻名的怀托摩萤火虫洞有着超过130年的旅游历史,被列为全球最神奇的地方之一,也被游客列为新西兰旅游必到目的地之一。步入怀托摩萤火虫洞,在宽阔的大教堂洞内聆听大自然的回响;乘小船在洞内静静划行,观赏头顶万干萤火虫为您带来惊奇而震撼的视觉享受。

午餐: 霍比特村纽式自助餐晚餐: 韩式餐酒店: 当地 3 星 Sudima Hotel Lake Rotorua 或同级

第4天 罗托鲁瓦

早/午/晚

爱歌顿农场(含入门票)位于在350英亩郁郁葱葱的农田中心,距离罗托鲁瓦市中心仅 10分钟路程。在这里,您将欣赏到19种代表纽西兰绵羊业,牧 羊狗举世闻名的表演,并见 证现场剪羊毛表演。

蒂普亚 (Te Puia) 纽西兰毛利文化和地热奇观的中心. 在这里,将会看到沸腾的泥浆,仍用来煮饭的沸腾水池,以及闻名世界的间歇泉-波胡图 (Pohutu)。

奇异鸟保护区 观看奇异鸟在夜间活动的围栏中生活、近距离观看它们觅食,探索它们的历史,并详细了解保护它们而开展的保护活动。

午餐: 西式 / 中式餐 晚餐: Hangi 盛宴 + 毛利文化娱乐表演及音乐会酒店: 当地 3 星 Sudima Hotel Lake Rotorua 或同级

第5天 罗托鲁瓦 / 基督城 (飞航时间1小时 55分钟)

早午晚

基督城植物园位于新西兰基督城海格利公园,创立于1863年当时种植了一棵夏栎,以纪念阿尔伯特亲王与丹麦的亚历山德拉的婚姻。 花园占地 21 公顷,毗邻雅芳河。 基督城硬纸板教堂开放于2013年,由日本著名建筑师坂茂设计,可同时容纳700人, 是目前全球唯一由硬纸板建造而成的教堂,教堂的架构简单,采用A型结构,混凝土的基础再加上98个同样大小高度为23.8米的纸板管,构成了最安全的抗震建筑。

**可自费参加游船到雅芳河Avon River(视乎天气状况而定)

 第6天 基督城/皇后镇

早/午/晚

蒂卡普湖欣赏碧绿的湖面,和湖对岸雄伟的阿尔卑斯山,将美景一览无余。

牧羊犬铜像和善良牧羊人教堂坐落在蒂卡普湖畔,于1935年在Mackenzie Basin地建造的第一座教堂。该教堂可以说是纽西兰拍摄人数最多的教堂,同时设有可欣赏湖景和山脉美景的祭坛窗户。

普卡基湖观景台该地区最大的湖泊,从其沿岸众多的眺望点中展示了纽西兰的最高峰奥拉基/库克山。

奥拉基库克山国家公园 (Kea Point 步道) 这是一个简单的步道,来回1小时,沿途除了有库克山和周围群峰的美景之外,还有青翠的高山草甸和冷艳无比的高山花朵为伴。这条步道跨越胡克河的吊桥,绝对是游客的乐趣之一。

午餐: 自助餐餐厅 晚餐: 中式餐

酒店: 当地 4 星 Millennium Queenstown 或同级

第7天 皇后镇

早

自由活动。

**可自费参与米佛峽湾被誉为「世界第八大奇迹」/ 神奇峽湾深藏在峡湾地区国家公园的心脏地带(视乎天气状况而定)

**可自费参与 Kjet (Jet Boat) / 观光飞行 / 跳伞 (视乎天气状况而定)

酒店: 当地 4 星 Millennium Queenstown 或同级

第8天 皇后镇/奥克兰 (飞航时间1小时 50分钟) 早/午/晚

箭镇 位于新西兰南岛奥塔哥地区的西南部,箭河岸边,属于昆士敦湖区,是南岛著名的 历中名镇。

Kawarau 蹦极中心号称"蹦极的世界之家"它依附在峡谷上方的悬崖峭壁上,使您 近距离接触蹦极现象,无论您是否参加蹦极项目,都能在一旁吃小食喝饮料,一边欣赏每一 位旅客蹦极跳下的紧张瞬间,当然更好的是,自己也尝试跳一下。

Mrs Jones Fruits Stall 奥塔哥中部最著名的水果摊之一,许多来自纽西兰和世界各地的人们特意前来参观. 水果摊有大量新鲜水果, 干果, 坚果, 蜂蜜制品和蔬菜。

Kinross 金罗斯旗下5家精品酒庄的官方酒窖,包括小酒馆。

天空塔(含入门票)始建于1996年,位于新西兰奥克兰市中心的维多尼亚街及联邦街的交界。天空塔是观光及电台广播塔;塔高328米,是南半球最高结构的建筑物。

午餐: 酒庄披萨 晚餐: Fortuna 自助晚餐

酒店: 当地 4 星 Holiday Inn Express Auckland 或同级

**可自费参加AJ Hackett Buggy 蹦极(视乎天气状况而定)

第9天 奥克兰 / 悉尼

早 / 午 / 机上用餐

奥克兰海港大桥是一个八车道的框式桁架高速公路桥梁,它横跨Waitemata 海港,连接了奥克兰 CBD 和北岸市 Northshore。

皇后街是奥克兰市传统的主要街道或 "黄金地段",是新西兰的最佳商业区,它汇集了市内所有购物商店及大型百货公司。这里的商品,琳琅满目,令人目不暇接。 午餐: 港式奶茶餐厅

第10天 抵达吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡及回到温暖的家。

·倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 ·以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 ·在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式	Contact:	

价格 Price:

出发日期 Departure Date: